
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 16/02/2022 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης & Επενδύσεων 

  
 

ΘΕΜΑ:  "Χρηματοδότηση για την προμήθεια ειδικών συσκευών απολύμανσης του 

αέρα προς χρήση στους χώρους υποδοχής κοινού των καταστημάτων 
εστίασης" 

 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Η χαλάρωση των μέτρων αντιμετώπισης της πανδημίας του κορωνοϊού θα πρέπει να 
συνοδεύεται και με άλλου είδους κινήσεις προστασίας του πληθυσμού. Όπως δείχνουν τα 
ιατρικά δεδομένα και όπως επεσήμανε και ο «Π.Ο.Υ.» δια του Προέδρου του, ο 
εμβολιασμός δεν είναι πανάκεια αλλά ανάχωμα στην εξάπλωση του “Covid-19”. Ως εκ 
τούτου, η χαλάρωση των υγειονομικών μέτρων οφείλει να στοχεύει στην θωράκιση του 
πληθυσμού, ώστε να μην βρεθούμε ξανά αντιμέτωποι με ένα νέο κύμα πανδημίας 
κορωνοϊού. Ειδικά για τα καταστήματα εστίασης, πέρα από τα μέτρα προσωπικής υγιεινής 
και τις όποιες οφειλόμενες αποστάσεις προς τήρηση, ο έλεγχος της ποιότητας του αέρα 
κρίνεται ιδιαίτερα σημαντικός για την υγειονομική μας ασφάλεια.  Ο καθηγητής του «ΑΠΘ», 
κ. Σαρηγιάννης, επισημαίνει σε σχετική δήλωσή του σε ανάρτηση στο Διαδίκτυο ότι, 
υπάρχουν ειδικές συσκευές που απολυμαίνουν τον αέρα, οι οποίες μπορούν να 
βοηθήσουν στην αποτελεσματική αντιμετώπιση και ενδεχομένως, στην αποφυγή νέας 
έξαρσης της «πανδημίας». 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Προτίθεσθε για την χειμερινή περίοδο του 2022 και εξής να χρηματοδοτήσετε καταλλήλως 
τα καταστήματα εστίασης, που έχουν υποστεί σοβαρότατα πλήγματα κατά την διάρκεια 
της «πανδημίας», ώστε  να προμηθευτούν και εγκαταστήσουν συσκευές απολύμανσης του 
αέρα στους εσωτερικούς τους χώρους; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 
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